



Protokoll Styremöte LP1 LV2 (MV4)

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back (frånvarande)
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 11:50
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Sista Capsen vanns av Gurra mot Hanna! Rip Caps

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Är helt okej något bakfull

Hanna: Är trött (eller bakfull), men mår bra,

Alex:

Martin: Mår bra ska unna sig en semestervecka med familjen, frisk!

Leon: Hade en bra kväll igår, missade inlämningen 10 imorse så Bastian räddade dagen,

Gustav: Mår bra inte så bakfull som borde varit kanske, klarade elen!

Och vann mot Hanna i caps

Tage: Mår bra lyckad sittning igår, väldigt rolig

3. Meddelanden

Vi saknar fortfarande labbrockarna från Akzo Nobel



Vi saknar svar från Kåren gällande äskningar

4. Post

Ingen

5. Mötesrapporter

Alex,

Gustav, Varit på möte med Liritzi men också på KU, på KU pratades mycket om styrelseordförande arbetsuppgifter då många är nyligen anträtt sina poster

Malin, Avstämningsmöten om Kandidatmiddagen samt Mentorskapsprogrammet

Hanna,

Leon, Varit på skyddsron, mycket om programmen Kf söker mycket hjälp för stress och ångest. Många saknar driv och anledning till utbildningen.

Martin,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla, Fyll i!

Gustav, Gjort listan, varit på möten, skrivit material till medarbetarsamtal och teambuilding,

Malin, Jubileumssponsringen, tvättat tygerna från provsitsen

Hanna,

Tage, Gjort sin att göra lista

Alex,

Martin, Skickat ur ekonomiansvarsdokumentet

Leon, Varit på möten

7. Val av representation

Ingen



8. Diskussion – Åtgärder efter stöldförsöket

Sektionslokalerna är förtillfället låsta till följd av stöldförsöken. Vi i styret kommer få access till att kunna ställa upp den under lunch tiden. Vi kör en provotid för att se om det minskar stölderna i Kemihuset. Det är ofta harmlöst att folk är inne och plockar burkar dock verkar HA inte tycka att det är okej.

Vi får ta upp detta på sektionsmötet för att se hur det fungerat under denna läsperiod. Först och främst är det tryggheten vi vill värna om, det ska vara okej att lägga ifrån sig datorn samt jackan i lokalen utan att vara orolig för att den blir stulen.

Vi får gå ut med information via de kanaler som vi har tillgång till. Viktigt att informera att detta är en testperiod. Tage ansvarar för att mejla ut samt göra ett inlägg på Facebook för att nå ut till så många som möjligt på sektionen.

9. Diskussion – Förbud av kapsyllekar

Det är många som ser att det är olyckligt att alla lekar, speciellt sådana där kapsylerna inte löper en större riska av att sväljas t.ex Matt Damon. Därför vill många att vi driver dessa frågor mot kåren för att se vad som kan göras. Prata med pHaddergruppschefer gällande caps på förfester och rekommendera att avstå ifrån det.

Vi gör inget officiellt uttalande i dagsläget för att de som berörs är i nuläget informerade. Om det blir ett problem där personer eller pHaddergrupper fortsätter caps trots informationen så får vi omvärdera beslutet. Problem kan uppstå i samband med Ohmsitsar då personer kan tycka att det är okej utanför campus. Om det skull det ske en första gång ges en varning men händer det ytterligare en gång blir det konsekvenser, t.ex indragen access, förlust av nyckel till föreningsrum samt profilkädder kan dras in. För personer utanför kommittéer kan konsekvenserna bli indragen access eller i värsta fall svartlistning från sektionsarrangemang.

10. Diskussion – Teambuilding och medarbetarsamtal

Vi ses 12:30 på söndag och börjar dagen, käka lunch innan! Så äter vi middag efteråt. Lutar åt grekisktaverna i närområdet.



11. Övriga frågor

- i. Bal eftersläpp 9/9 – Vem avsynar imorgon? Malin tar ansvar för det på grund av att hennes pHaddergrupp hyr den dagen efter.
- ii. Sektionsstyrelseutbildning 17/9 – Gustav går!
- iii. Mastermottagning 23/9 – Rullar på! Äldre pateter promotar i sina respektive MpBio samt MpIsc grupper. Vi får lösa ett quiz och middag till kvällen. Vi siktar in oss på att ha ett mer socialt event. Frågar runt bland kommittéer för att se om det finns ett intresse att hjälpa till.
- iv. Renovering av sektionslokaler – Leon och K-samo är företrädare för detta. Vi har fått en första offert och nu jagar vi en andra för att kunna se vad som kan bli gjort.
- v. Avsluta städningen i Styretrummet – Vi får ta tag i det någon dag.
- vi. Nycklarna – Svårt att få igång det, KAOS ordförande har ej svarat ännu. HA är positiv till byte av nycklarna och vi kan få detta genomfört gratis. Svårt att få en överblick då alla förtillfället bara följer en given mall och ingen verkar ha någon bra koll på systemet.

12. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 12:59